

Title (en)

System for retaining and adjusting the longitudinal position of a binding on a glideboard

Title (de)

In Längsrichtung regulierbare Befestigungsvorrichtung einer Gleitbrett-Bindung

Title (fr)

Dispositif de retenue et de réglage en position longitudinale d'une fixation sur une planche de glisse

Publication

EP 1905492 A1 20080402 (FR)

Application

EP 07019024 A 20070927

Priority

- FR 0608476 A 20060927
- FR 0706057 A 20070829

Abstract (en)

The device has a support part (8) retaining front and rear fixations (4, 6) e.g. stop and heel piece, in a determined longitudinal position. The fixations have a base with a lock that is movable in vertical displacement, for being displaced towards upper unlocking and lower locking positions, and vice-versa. The lock is solicited by an elastic system i.e. springs, from unlocking to locking positions along which the lock is co-operated with the part. A maintaining unit maintains a removable unlocking tool (15) with a rod, in a transversal position, and retains the lock in the upper position.

Abstract (fr)

Dispositif de retenue et de réglage en position longitudinale d'une fixation (4 ou 6) sur un ski (2) permettant de la fixer de façon amovible et réglable sur la surface supérieure dudit ski, et ce, dans une position longitudinale déterminée, ladite fixation comprenant une embase montée coulissante longitudinalement sur une pièce support (8) solidaire du ski, ladite embase comprenant un verrou est mobile en déplacement vertical pour pouvoir se déplacer vers le haut et vers le bas, et inversement, tandis qu'il est sollicité par un système élastique, de sa position de déverrouillage (position haute), vers sa position de verrouillage (position basse) selon laquelle il coopère avec la pièce support, caractérisé en ce que le dispositif comprend des moyens de maintien en position transversale d'un outil (15) de déverrouillage amovible, destiné à retenir le verrou en position haute de déverrouillage.

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 9/005 (2013.01 - EP US); **A63C 9/003** (2013.01 - EP US); **A63C 2009/008** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

FR 2638654 A1 19900511 - SALOMON SA [FR]

Citation (search report)

- [X] FR 2638654 A1 19900511 - SALOMON SA [FR]
- [A] EP 1652559 A1 20060503 - LOOK FIXATIONS SA [FR]
- [A] FR 2451756 A1 19801017 - SALOMON & FILS F
- [A] FR 2656226 A1 19910628 - SALOMON SA [FR]
- [A] DE 8808415 U1 19880818
- [A] EP 0084324 A1 19830727 - ESS SKIBINDUNGEN [DE]

Cited by

EP2078542A1; FR2934169A1; FR2986975A1; FR2926026A1; WO2013124552A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR IT

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1905492 A1 20080402; EP 1905492 B1 20090513; AT E431182 T1 20090515; DE 602007001113 D1 20090625; FR 2906156 A1 20080328;
FR 2906156 B1 20100423; US 2008088114 A1 20080417; US 7744113 B2 20100629

DOCDB simple family (application)

EP 07019024 A 20070927; AT 07019024 T 20070927; DE 602007001113 T 20070927; FR 0706057 A 20070829; US 90440607 A 20070927